



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



اللغة: الإنجليزية

التاريخ:

المكان:

الأحد 25 شباط/فبراير 2024

أبو ظبي - دولة الإمارات العربية المتحدة

دورة أبو ظبي للمؤتمر البرلماني لمنظمة التجارة العالمية

على مدى السنوات الـ 20 الماضية، بقي الاتحاد البرلماني الدولي والبرلمان الأوروبي يقودان بصورة مشتركة المؤتمر البرلماني لمنظمة التجارة العالمية - وهو آلية دائمة للمساهمة البرلمانية في هذه الهيئة الحكومية الدولية، ويُعدّها البرلماني الفعلي. ويضم المؤتمر مشرعين، بصفتهم أعضاء في لجان دائمة ولجان مختارة في برلماناتهم، متخصصين في التجارة الدولية والمالية. والهدف الرئيسي للمؤتمر هو حشد العمل البرلماني لدعم تعزيز التجارة العالمية التي تعود بالفائدة على الجميع. وتعدّ دورات المؤتمر البرلماني سنوياً وفي ما يتصل بالمؤتمرات الوزارية لمنظمة التجارة العالمية. سيعقد المؤتمر الوزاري الـ 13 لمنظمة التجارة العالمية (MC13) في مركز أبوظبي للمعارض في الفترة من 26 ولغاية 29 شباط/فبراير 2024 في دولة الإمارات العربية المتحدة. ووفقاً لممارساته المعتادة، سيعقد المؤتمر البرلماني لمنظمة التجارة العالمية، بالتعاون مع المجلس الوطني الاتحادي لدولة الإمارات العربية المتحدة، دورته السنوية بمناسبة المؤتمر الوزاري الـ 13 لمنظمة التجارة العالمية في مركز أبوظبي للمعارض في 25 شباط/فبراير 2024. وستسبق هذه الدورة الدورة الـ 53 (مغلقة) للجنة التوجيهية للمؤتمر البرلماني لمنظمة التجارة العالمية في 24 شباط/فبراير 2024. يرجى الاطلاع على مشروع جدول أعمال هذا الاجتماع البرلماني. وتستهدف المشاركة في الدورة بالمبادئ العامة المنصوص عليها في المادة 2 من النظام الداخلي للمؤتمر البرلماني المعني لمنظمة التجارة العالمية. وتستهدف الدورة في المقام الأول المشرعين المشاركين مباشرة في الأنشطة البرلمانية التي تتناول التجارة الدولية والتنمية. وترد في مذكرة المعلومات العملية ترتيبات لوجستية تشمل معلومات عن الوثيقة الختامية وتأشيرات الدخول والنقل والإقامة.

[مسجل من قبل؟](#)

[تسجيل الآن](#)





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



المكان:

أبو ظبي - دولة الإمارات العربية المتحدة

التاريخ:

الأحد 25 شباط/فبراير 2024

اللغة: الإنجليزية

استمارة التسجيل

يرجى ملء جميع الحقول الواردة في هذه الصفحة بدقة، إذ لا يمكن تعديلها في مرحلة لاحقة.
جميع الحقول المشار إليها ب* هي إلزامية. يرجى الضغط مرتين على التالي Next للمتابعة.

* الشهر

(بالأحرف الكبيرة في اللغة الأجنبية)

* الاسم

* عنوان البريد الإلكتروني

اليوم/الشهر/السنة

* تاريخ الميلاد

* الجندر

* البرلمان/المنظمة

* رقم جواز السفر

* نوع جواز السفر



اليوم/الشهر/السنة

* تاريخ انتهاء صلاحية جواز السفر

* الجنسية

* اللقب/الوظيفة

* العنوان (المدينة، البلد)

* اسم الفندق

--:--

اليوم/الشهر/السنة

* تاريخ ووقت الوصول

--:--

اليوم/الشهر/السنة

* تاريخ ووقت المغادرة

* رقم الهاتف المحمول
(يرجى وضع رمز البلد)

* صورة

يرجى تحميل صورة بحجم 2 x 2 بوصة صيغة JPEG التي تتبع إرشادات وزارة الخارجية الأمريكية المحددة. قبل تحميل الملف، يرجى إعادة تسميته كما هو موضح في المثال الموضح. (على سبيل المثال، الشهرة- الاسم.jpg)

تحميل الملف

أنا أسجل بالنيابة عن هذا الشخص

التالي

إلغاء





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



European Parliament



FEDERAL NATIONAL COUNCIL
UNITED ARAB EMIRATES

Language English ▾

DATE
Sunday,
25 February 2024

LOCATION
Abu Dhabi,
United Arab Emirates

[Home](#) [Contact Us](#)

Abu Dhabi Session of the Parliamentary Conference on the WTO

For the past 20 years, the Inter-Parliamentary Union (IPU) and the European Parliament (EP) have been jointly leading the [Parliamentary Conference on the World Trade Organization \(PCWTO\)](#) – a permanent mechanism of parliamentary contribution to this inter-governmental body, its de facto parliamentary dimension. The Conference brings together legislators who, as members of standing and select committees in their respective parliaments, specialize in international trade and finance.

The principal objective of the Conference is to mobilize parliamentary action in support of the promotion of global trade that is beneficial for all.

Sessions of the Parliamentary Conference are held annually and in connection with WTO Ministerial Conferences.

The Thirteenth WTO Ministerial Conference (MC13) will take place at the Abu Dhabi Exhibition Centre (ADNEC) from 26 to 29 February 2024 in the United Arab Emirates (UAE).

In conformity with its usual practices, the PCWTO, in cooperation with the Federal National Council (FNC) of the UAE, will hold its annual session on the occasion of the MC13 at the ADNEC on 25 February 2024. This session will be preceded by the 53rd session (in camera) of the Steering Committee of the PCWTO on 24 February 2024. Please refer to the draft agenda of this parliamentary meeting.

Participation in the session is guided by the general principles set out in [Article 2 of the Rules of Procedure](#) of the Parliamentary Conference on the WTO. The session is intended primarily for legislators who are directly involved in parliamentary activities dealing with international trade and development.

Logistical arrangements including information about the outcome document, visas, transportation and accommodation are provided in the practical information note.

Participants are kindly requested to register [here](#):

[Register Now](#)

[Already registered?](#)



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



European Parliament



FEDERAL NATIONAL COUNCIL
UNITED ARAB EMIRATES

Language English

DATE
Sunday,
25 February 2024

LOCATION
Abu Dhabi,
United Arab Emirates

[Home](#) [Contact Us](#)

REGISTRATION FORM

Please fill all fields on **this** page carefully as it cannot be modified later.
All fields marked with * are mandatory. Click Next twice to proceed.

* LAST NAME (in CAPITALS)
LAST NAME (in CAPITALS) is required.

* First Name

* Email Address

* Date of Birth

* Gender

* Parliament / Organization

* Passport Number

* Passport Type

* Passport expiry date

* Citizenship

* Title / function

* Address (City, Country)

* Hotel Name

* Arrival date and time

* Departure date and time

* Mobile Number (please include the country code)

* Photo
Please upload a 2x2 inch photo in JPEG format that follows the prescribed [US Department of State Guidelines](#). Before uploading the file, please rename it as shown in the given example. (e.g. lastname-firstname.jpg)

I'm registering on behalf of this person: